
وز فروردین ماه امســـال بود کـــه مقام معظم رهبری در دیدار با  آخریـــن ر
دانشـــجویان از لزوم بررســـی و رسیدگی به مسائل مطرح شده از سمت 
نمایندگان تشـــکل ها نســـبت به ســـازمان برنامه وبودجه سخن گفتند. 
، رئیس این ســـازمان با  وز بعـــد اولیـــن دیـــدار داوود منظـــور کمتـــر از 10 ر
تشکل های دانشجویی صورت گرفت تا از این طریق راه برای ارتباط 
یزی کشـــور باز شود.  بدنه دانشـــجویی با اصلی ترین ســـازمان برنامه ر
گفت وگـــو بیـــن تشـــکل ها و ســـازمان مدیریت و برنامه در اردیبهشـــت 

ماه خلاصه نشـــد و 20 آبان ماه امســـال برای دومین بار در ســـال جاری 
نمایندگان تشـــکل های مختلف با رئیس سازمان برنامه وبودجه دیدار 
کردند. دیداری ســـه ســـاعته که در آن علاوه بر رئیس سازمان، تعدادی 
از معاونان، مســـئولان، کارشناســـان و مشـــاوران او هم حضور داشتند و 
شنونده دیدگاه ها و نقدهای تشکل های مختلف بودند. حسین قنواتی 
دبیر اتحادیه انجمن های اســـلامی دانشـــجویان مســـتقل، امیرحســـین 
ســـیدرحیم زاده دبیـــر جنبـــش عدالتخواه دانشـــجویی و محمدمهدی 
احمـــدی  دبیـــرکل اتحادیه جامعه اســـلامی دانشـــجویان در گفت وگو 
بـــا »فرهیختـــگان« روایت های مختصری از این جلســـه داشـــتند که در 

ادامه می خوانید. 

دبیران اتحادیه های دانشجویی در دومین دیدار با رئیس سازمان برنامه وبودجه چه گفتند؟

 بی پرده با منظور 
از مولدسازی تا برنامه هفتم

دبیر اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل:
قطارسازمانبرنامهدرریلجدیدبهکندیحرکتمیکند

اتحادیـه  دبیـر  قنواتـی،  حسـین 
انجمن های اسـامی دانشجویان 
مستقل با بیان اینکه جلسه نسبتا 
سه سـاعتی بـه طـول انجامیـد و 
گفـت:  بـود،  هـم  بـی  خو جلسـه 
یابـی تشـکل ها از دیـدار بـا  ز »ار
منظور مثبت بوده و قرار است که 
ایـن جلسـه مسـتمر باشـد. هـدف 
کـه هـم تشـکل ها بـا نـگاه آرمان گرایانـه و هـم سـازمان  آن اسـت 
برنامه وبودجـه بـا نـگاه واقعی بینانـه بـه اعتدالـی نسـبت بـه یکدیگـر 
برسـند تـا از ایـن طریـق زمینـه بـرای اخـذ تصمیمـات درسـت بـرای 

کشور فراهم شود.« 
او ادامـه داد: »در ایـن جلسـه مـا اشـاره ای بـه نامـه 100 صفحـه ای کـه 
همان ابتدای شـکل گیری دولت سـیزدهم خطاب به رئیس جمهور 
کردیـم، داشـتیم. در آن نامـه بـرای تمامـی وزارتخانه هـا و  منتشـر 
معاونت هـای دولـت برنامـه ارائـه داده و مسـائل و اولویت هـا را بـرای 
هر کدام از آنها مشـخص کرده بودیم. خوشـبختانه بعد از دو سـال 
بخشـی از ایـن نامـه اجرایـی شـده ولـی بخـش اعظـم آن باقـی مانـده 
یـل درسـتی قـرار  اسـت. ایـن مسـاله نشـان می دهـد کـه دولـت در ر
دارد.« دبیـر اتحادیـه انجمن هـای اسـامی دانشـجویان مسـتقل بـا 
ی بودجه  کیـد بـر اینکـه یکـی دیگـر از موضوعات مـان بحـث ناتزار تا
بـود، اظهـار داشـت: »چالشـی کـه در بسـتن بودجـه وجـود دارد، ایـن 
اسـت کـه در ایـن سـازمان بودجـه ای تنظیـم و در مجلـس بودجـه 
دیگـری تصویـب می شـود؛ البتـه سـازمان برنامه وبودجـه هـم نسـبت 
گاه بـود و عنـوان شـد کـه تمـام تاش شـان هـم ایـن  بـه ایـن چالـش آ

اسـت کـه کمتـر ایـن اتفـاق رخ دهـد.« 
کـه به عنـوان اقـدام مثبـت بـه آن  گفـت: »موضـوع دیگـر  قنواتـی 
ی هـای مثبـت  اشـاره کردیـم، بحـث درآمدهـای مالیاتـی و همکار
مجلـس و دولـت در ایـن زمینـه بـوده اسـت. البتـه ایـن تذکـر را هـم 
کـه هنـوز برخـی از معافیت هـای مالیاتـی بی مـورد ماننـد  دادیـم 
... وجود دارد؛  معافیت های مربوط به موسسات آموزشی و گاج و
یـا باشـگاه های فرهنگـی و ورزشـی کـه بـه دلیـل عنـوان فرهنگـی ای 
از پرداخـت مالیـات معـاف هسـتند. هر چنـد تعـداد آنهـا پاییـن 
کنـار گذاشـته شـود.« او  اسـت امـا بایـد از معافیت هـای مالیاتـی 
افـزود: »عـدم ارتبـاط میـان برنامه هـای ارائه شـده از سـوی سـتاد 
ی، سازمان برنامه وبودجه، مرکز بررسی های  یاست جمهور تحول ر
ی و برنامه هایـی کـه خـود وزارتخانه هـا  یاسـت جمهور یک ر اسـتراتژ
کـه مطـرح شـد. سـازمان  ارائـه می دهنـد  هـم چالـش دیگـری بـود 

برنامه وبودجـه هـم ایـن مسـاله را قبـول داشـت.« 
قنواتـی ادامـه داد: »بایـد همان طـور کـه سـتاد هماهنگـی اقتصـادی 

یـم، چنیـن سـتادی هـم بـرای نـگارش برنامه هـای  در دولـت دار
وزارتخانه هـا و سـازمان های دولتـی داشـته باشـیم، البتـه عنـوان 
شـد کـه سـازمان برنامه وبودجـه نمی توانـد متولـی ایـن موضـوع باشـد 
و راهکار ما هم این اسـت که باید اهمیت بیشـتری از سـوی دولت 

یک داده شـود.«  بـه مرکـز بررسـی های اسـتراتژ

   بایدشاهداصلاحساختارنظام
برنامهوبودجهکشورباشیم

گفـت:  یان مسـتقل  دبیـر اتحادیـه انجمن هـای اسـامی دانشـجو
کـه در ایـن  »بحـث سـاختار بودجـه را هـم مطـرح و عنـوان کردیـم 
دولـت توقـع اصـاح سـاختار بودجـه را داشـتیم نـه اینکـه شـاهد 
افزایش بودجه باشـیم. ما امروز عدم تحولی را در این حوزه شـاهد 
هسـتیم کـه دو دلیـل دارد. اول بحـث عـدم هماهنگـی میـان چهـار 
یـزی اسـت و دیگـری  کـه قیـد شـده در حـوزه برنامه ر مجموعـه ای 
کـه هـر  بودجـه اسـت  هـم خـود فضـای منجمـد سـازمان برنامه و
سـال همـان روال قبلـی را تنهـا بـا افزایـش مبالـغ دنبـال می کنـد. 
کلـی هـم برنامه هـای پیشـنهادی مان را در ارتبـاط بـا  بـه صـورت 
بودجـه  گفتیـم سـازمان برنامه و کردیـم و  زارتخانـه مطـرح  چنـد و
یـزی  یـزی وظیفـه نـدارد و در حـوزه برنامه ر تنهـا در حـوزه بودجه ر

هـم بایـد وارد شـود.« 

   مسالهصندوقبازنشستگیزنگخطری
برایاقتصادکشوراست

او بیـان داشـت: »موضـوع دیگـر مـا چالـش صنـدوق بازنشسـتگی 
کشـور بـود. گفتیـم کـه امـروز 22 تـا 28 درصـد بودجـه کشـور صـرف 
ایـن صنـدوق می شـود و تـا 20 سـال آینـده شـاید بـه 80 درصـد برسـد 
و این یکی از زنگ خطرها برای اقتصاد کشـور خواهد بود. مسـائلی 
از این دسـت نیاز به بررسـی تخصصی دارد که از طرف سـازمان هم 
اسـتقبال شـد و این پیشـنهاد را دادیم که کارگروه های تخصصی را 
تشـکیل و بـا تیم هـای تخصصـی از سـمت سـازمان مرتبـط شـدیم و 

مسـائل کان کشـور آنجـا مـورد بررسـی قـرار دهیـم.« 
گفتیـم  بودجـه  قنواتـی بیـان داشـت: »بـه رئیـس سـازمان برنامه و
کـه بـه یـک مجموعـه بودجـه می دهیـم بـه همـان میـزان  انـدازه ای 
هـم خروجـی از آن بخواهیـم، یعنـی بودجه مـان را نتیجه محـور بـه 
دسـتگاه ها و سـازمان ها اختصـاص دهیـم. خوشـبختانه سـازمان 
کثـر مـوارد بـا مـا هـم نظـر بـوده و گفتنـد ایـن  برنامه وبودجـه هـم در ا
مسـاله خـرد خـرد اتفـاق می افتـد. بـه گفتـه منظـور در سـند پنـج سـال 
آینـده شـاید 10 درصـد شـاهد تحقـق باشـیم و بناسـت پلکانـی ایـن 
مـوارد اصـاح شـود. البتـه توقـع مـا بیشـتر از ایـن اسـت و بایـد شـاهد 

اصـاح سـاختار نظـام برنامه وبودجـه کشـور باشـیم.« 

دبیر جنبش عدالتخواه دانشجویی:
سازمانبرنامهبهعنوانمغزمتفکردولتبهکمارفتهاست

امیرحســـین ســـیدرحیم زاده، دبیر 
جنبش عدالتخواه دانشجویی با 
بیـــان اینکـــه موضوع جلســـه طرح 
انتقادات دانشـــجویان نسبت به 
سازمان برنامه وبودجه بود، گفت: 
»در این جلسه پیرامون برنامه هفتم 
و ابهاماتی کـــه پیرامون این برنامه 
وجـــود داشـــت و مـــواردی  مطـــرح 
کردیـــم. مـــا در چهارمحـــور برنامـــه هفتـــم را نقـــد و عنـــوان کردیـــم 
ی نداشته اند و به نظر  تدوین کنندگان این برنامه گویی مغز هوشیار
می رسد سازمان برنامه وبودجه که مغز متفکر دولت به شمار می رود، 
به کما رفته است.« او تصریح کرد: »برنامه هفتم یک آشوب نامه بوده 
یادی دارد. مورد بعدی که  و اشـــکالات متعدد و تناقضات درونی ز
پیرامـــون این ســـند مطرح کردیم، هـــم عدم همگرایی اصل های این 
ی برنامه هفتم آمده که ضریب  برنامه بود، به طور مثال در هدف گذار
جینی به 0.35 برسد اما هیچ برنامه ای متناظر با تحقق آن و کم کردن 

فاصله طبقاتی وجود ندارد.« 

   برنامههفتمازتاریخوجغرافیایایران
منفکاست

دبیر جنبش عدالتخواه دانشـــجویی تصریح کرد: »محور بعدی که 
یخ و  در ایـــن جلســـه مطـــرح کردیم، منفک بـــودن برنامه هفتـــم از تار
جغرافیای ایران اســـت. دلیل این حرف مان آن بود که این برنامه نه 
نگرشی به تجربه های گذشته داشته و نه به ساختار اقتصاد داخلی 
کشور توجه کرده است؛ همچنین اعام کردیم که بخش حامل های 
ی این طـــور عامت می دهد که قرار اســـت در ســـال های آینده  انـــرژ
شـــاهد افزایـــش این بخش باشـــیم. البته این را هـــم گفتیم که برنامه 

هفتم از اصول خوب برنامه ششم که ماده 29 بوده و طبق آن بحث 
ک قرار داده بود هم  شفافیت حقوق و مزایای کارمندان دولت را ما

عقب نشینی کرده است.« 

   ازوظایفعمومیدولتکوتاهآمدهایم
سیدرحیم زاده تصریح کرد: »بحث دیگرمان هم تعطیل کردن دولت 
کـــه برنامه هفتم به گونه ای تدوین شـــده که قرار اســـت همه  بـــود؛ چرا
ی شـــود. این  اموال دولت فروخته و به اصطاح خودشـــان مولدســـاز
اتفاق دســـت دولت را از هر نوع دارایی خالی کرده و هیچ تناســـبی 
با شـــرایط کشـــور که در جنگ ترکیبی اســـت، نخواهد داشـــت. این 
برنامه هیچ وظیفه اجتماعی خوبی برای دولت قائل نشـــده اســـت. 
البته این را هم گفتیم که چنین اتفاقی در ساختار بودجه ریزی هم 
قابل مشـــاهده است که ما از وظایف عمومی دولت کوتاه آمده ایم.« 
او گفت: »برخی مسئولان حاضر پاسخ های به اصطاح ازسر بازکنی 
ارائـــه دادند، یعنی گفتیم شـــما هیچ ایـــده و برنامه ای برای مدیریت 
ید و جواب دادند که مطابق با اولویت ها جلو رفته ایم یا  کشـــور ندار
وقتی درباره تعطیلی دولت صحبت کردیم، هیچ جوابی ندادند و از 
ی  این مساله عبور کردند. تنها درباره افزایش قیمت حامل های انرژ
ی کمـــی گفت وگـــو بین ما و آنها شـــکل گرفت که درباره  و مولدســـاز
افزایـــش قیمـــت اعام کردنـــد در هیچ بخش از برنامـــه هفتم به این 
مســـاله تصریح نشده اســـت.« دبیر جنبش عدالتخواه دانشجویی 
ی گفتیم این کار در تجربه های پیشین  تصریح کرد: »درباره مولدساز
ی به همان مسیر  ی شکســـت خورده و این مولدساز خصوصی ســـاز
گر در گذشـــته شکســـت خوردیم  دچار می شـــود، آنها جواب دادند ا
یم، اما هیچ توضیحی  دلیل نمی شود که در آینده هم شکست بخور
ی ای قرار اســـت رخ دهد که این بار  درباره اینکه چه تغییر ســـاختار

یم، ارائه ندادند.«  دیگر شکست نخور

دبیرکل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان:
اختصاصیسازیدرآمدشرکتهاپیامدهاینامطلوبی

بهدنبالخواهدداشت
محمدمهـــدی احمـــدی، دبیرکل 
می  ســـا ا معـــه  جا یـــه  د تحا ا
دانشجویان گفت: »در این جلسه 
بودجـــه  رئیـــس ســـازمان برنامه و
توضیحات مفصل و جامعی ارائه 
داد، اما چون زمان جلسه محدود 
بود، اداره آن کمی با مشکل همراه 
شـــد. بنـــده نیـــز در ایـــن جلســـه 
یکرد ســـازمان  چندســـوال را مطرح کردم و اولین آن درباره تفاوت رو
برنامه وبودجه در دولت سیدابراهیم رئیسی با دولت حسن روحانی 
بـــود. همچنیـــن دربـــاره ایـــن مســـاله ســـوال کردیـــم کـــه آیا ســـازمان 
برنامه وبودجه ناظر به دولت اسامی که از اهداف ماست، برنامه ای 
بـــرای ایـــن بخـــش دارد یـــا خیـــر و نســـبت بودجه ریزی با ایـــن حوزه 

چیست؟«
او ادامـــه داد: »نکتـــه دیگر ما بحث پیامدهـــای نامطلوب امنیتی و 
ی  به خطر افتادن تمامیت ارضی کشـــور درنتیجه اختصاصی ســـاز
درآمدهای بعضی از شرکت ها و ارگان ها همچون مس سونگون بود. 
این مســـاله را هم مطرح کردیم که ســـازمان برنامه وبودجه باید جامع 

عمـــل کنـــد، چنین اتفاقاتی ایـــن جامعیت را خدشـــه دار می کند.« 
دبیرکل اتحادیه جامعه اسامی دانشجویان تصریح کرد: »منظور در 
رابطه با تفاوت ســـازمان برنامه وبودجه این مســـاله را مطرح کرد که از 
نظر مدیریتی و فرهنگ سازمانی تفاوت در این دو دوره ایجاد شده 
است، یعنی سابقا کارشناس های سازمان مدیران عالی دستگاه ها 
... را پشـــت اتاق های خودشان نگه می داشتند و معاونان، وزیران  و
را؛ ولـــی مـــا از ایـــن ابـــزار تخصیص بودجه سوءاســـتفاده نمی کنیم و 
، نگاه های کارمندان  شأن افراد را حفظ می کنیم. طبق گفته های او
قبـــا این گونـــه بود که از موقعیت خود و ابزارهای خود سوءاســـتفاده 
می کردند و مدت ها باید پیگیر یک جلسه با رئیس سازمان می شدیم 
اما امروز این گونه نیست.« احمدی افزود: »منظور همچنین در رابطه 
با جامعیت بودجه هم عنوان کرد که این یکی از اصول بودجه ریزی 
اســـت و در روند کار این مســـاله رعایت می شـــود. بااین حال درباره 
ی و همچنین دولت اســـامی نکته ای  پیامدهای اختصاصی ســـاز
را مطرح نکردند.« او خاطرنشان کرد: »جلسه خوبی بود و هرکدام از 
دبیران تشکل ها توانستند نکاتی را نسبت به این سازمان بیان کنند. 
همچنین مطالب خوبی درطول جلسه رد و بدل شد که رئیس این 
سازمان هم نسبت به برخی مسائل نکات مفصلی را بیان کردند.« 
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 آگهی های مناقصه عمومی 
يک مرحله ای همزمان با  ارزيابی کيفی )فشرده(

 آگهی دعوت مجمع عمومی عادی
به طور فوق العاده نوبت اول

گهی: 1402/8/23 یخ انتشار آ تار

شرکت تعاونی مسکن کارکنان واحد علوم وتحقیقات به شماره ثبت 446759

جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی 

مسکن کارکنان دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم وتحقیقات به شماره 

ثبت 446759 راس ساعت 10صبح دوشنبه مورخ 1402/9/6 در محل 

سالن آمفی تئاتر عامه طباطبایی ساختمان علوم پایه دانشگاه آزاد 

اسامی واحد علوم وتحقیقات با دستور جلسه ذیل تشکیل می گردد.

 لذا از کلیه اعضا دعوت می شـــود با در دســـت داشـــتن معرفی نامه 

از شـــرکت تعاونی راس ســـاعت مقرر در محل مذکور حضور به هم 

رسانیده یا وکیل/ نماینده خود را کتبا معرفی نمایند. ضمنا به اطاع 

می رساند به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی، 

کثر3 رای و هر شـــخص غیرعضو  تعـــداد آرای وکالتـــی هر عضو حدا

تنهـــا یـــک رای خواهد بـــود و اعضای متقاضی اعطـــای نمایندگی، 

یخ 1402/9/5به طبقه  کثر تا تار می بایست به همراه نماینده خود حدا

ششـــم ســـاختمان بلوک یک دفتر اداره کل پشتیبانی مراجعه تا پس 

یافت دارند.  از احراز هویت و تایید وکالت، برگه ورود به مجمع را در

دستور جلسه: 

1- استماع گزارش هیات مدیره و بازرس 

2- طرح و تصویب کاهش اعضا و سرمایه

3- طرح و تصویب عضویت در اتحادیه های مربوطه

هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن کارکنان

واحد علوم وتحقیقات دانشگاه آزاد اسلامی 

ی و  ی مناقصات مصوب مجلس شورای اسامی و به استناد آیین نامه راه انداز شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان در نظر دارد اجرای پروژه ذیل را بر اساس قانون برگزار
فعالیت سامانه تدارکات دولت، مصوب هیات محترم وزیران از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید.

یال(موضوعردیف مبلغ تضمین شرکتمبلغ تقریبی برآورد )ر
یال( در فرآیند ارجاع کار )ر

گواهی صلاحیت 
پيمانکار

1
ی200متر مکعب،  کبردار اجرای معابر )خا

( تا سطح  ی2 کیلومتر کریزی188840مترمکعب و جدول گذار خا
سابگرید شهرک صنعتی خلیج فارس به مدت 10 ماه شمسی

یال طبق  340.521.225.160 ر
فهرست بهای رشته راه، راه آهن و 

باند فرودگاه سال1402
حداقل پایه 4رشته راه15.520.000.000

2
کریزی27165 متر  ی6875مترمکعب و خا کبردار اجرای معابر )خا
مکعب( تا سطح سابگرید شهرک صنعتی شماره دو بندرعباس 

به مدت 10ماه شمسی

یال طبق  38.105.744.690 ر
فهرست بهای رشته راه، راه آهن و 

باند فرودگاه سال1402
حداقل پایه 5رشته راه1.910.000.000

زمانبندی مناقصه:
 از کلیه مناقصه گرانی که واجد شرایط فوق می باشند دعوت می گردد نسبت به تهیه اسناد و شرکت در مناقصه، در موعد مقرر به شرح ذیل اقدام نمایند.

یخ 1402/08/23 لغایت 1402/08/28 تا ساعت 19:00 الف- تهیه اسناد مناقصه: از تار
یخ 1402/09/13  ساعت15:00 کثر تا روز دوشنبه تار ی اسناد مناقصه از طریق سامانه ستاد: حدا ب- بارگذار

یخ  1402/09/13  ساعت15:00می باشد. کثر تا روز دوشنبه تار ک شده( حدا ی )مهر و لا کت الف به صورت حضور * ارسال پا
یخ 1402/09/15 از ساعت 10:00 یابی و  )الف و ب و ج(: روز چهارشنبه تار کات ارز پ- بازگشایی پا

کات از طریق سامانه تدارکات  یافت اسناد تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پا ی مناقصه از در کات مناقصه: کلیه مراحل برگزار ث-محل خرید و بازگشایی پا
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور 

یافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.  و در
ک شـــده( تحویل دســـتگاه مناقصه گذار به آدرس بندرعباس – ســـه راهی  ی )مهر و لا ی و هم به صورت حضور کت )الف( هم در ســـامانه ســـتاد بارگذار کت الف: پا ج- پا

ی هنرستان شهید رجایی- دبیرخانه شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان – تلفن: 33665351-076 گردد. فرودگاه- بلوار علی ابن ابی طالب- روبه رو
ی: به صورت ضمانتنامه معتبر بانکی یا فیش واریزی با شـــماره شـــبا IR 370100004001056706375774نزد بانک  د- نوع تضمین شـــرکت در فرآیند ارجاع کار پیمانکار

ی اسامی ایران، به نام تمرکز وجوه سپرده شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان. مرکزی جمهور
               WWW.ISIPO.ir :سایت شرکت

امور پيمان های شرکت شهرک های صنعتی هرمزگان
شماره شناسه1603410


